

# VR-Stealth-Pro

Expert Advisor-the trading panel hides trading levels and is designed to simplify the trader's trading. The expert Advisor's interface is intuitive and easy. The EA hides the take Profit, Stop Loss, Breakeven, and Trailing Stop trading levels. Hiding occurs by virtualizing the levels on the trader's terminal. Instead of real levels, the expert Advisor works with graphical objects-lines. All trading operations are performed in the trader's terminal. With this program, orders are opened, closed, and modified using the mouse and in one click. The expert Advisor is designed to minimize the trader's working time with trading positions. Unlike many other programs, VR Stealth Pro has a trading panel and an order control panel, each order has its own panel. The program can work on all types of accounts (demo, real accounts, strategy tester).

## Advantages

- Trading on real accounts
- Trading on demo accounts
- Testing manual trading strategies on the history in the strategy tester
- Setting a virtual take profit and stop loss
- Installing the virtual without loss.
- Installing a virtual trailing stop
- The installation of the lifetime of both pending and market orders.
- Manage orders directly from the chart
- Opening/closing / modifying orders in one click

## Algorithm of operation

The program VR-Stealth-Pro was written in order to protect the trader's trading levels, the author of the program trading with a broker noticed what is called "Deliberate demolition of stops". That is, the broker knocked out stop losses by 1-5 points and the price went in the previously predicted direction. Also, experienced traders have repeatedly written about "Strange behavior of the price", for example, for a BUY order, TakeProfit is set at the price of 1,30000, respectively, the order must be closed when the Bid price is equal to 1,30000, but in practice it often happened that the Bid price did not reach 1-2 points to the level of TakeProfit, and the Ask price went 100-400 points further. Usually brokers argue such situations with a floating spread. That is, the broker says that at this moment the market spread was 100-400 points. The VR-Stealth-Pro program is written to hide trading levels. If you suspect your broker of dishonest behavior, this expert Advisor will help you in your work. The program is distributed free of charge in closed code.

At its core, VR Stealth Pro is a Lite version of the [VR Trade Panel](#)

## Profitability

The adviser does not conduct automatic trading, so the yield depends on the knowledge and skills of the trader.

## Recommendations

Important: the program does not work in the disabled MetaTrader terminal. The VR-Stealth-Pro program runs on Your MetaTrader 4 terminal. Orders for closing, modifying, deleting and opening orders are sent from Your terminal. Only the open price and the pending order price are stored on the broker's server. If Your MetaTrader 4 terminal is closed or disconnected from the Internet, your orders remain unmonitored. Orders for closing or modification are not executed. Take this information into account in your work. The slip parameter must be taken into account.

## Settings

### Trade Panel Settings

- **Start Lots** - the initial lot for trading. You can change it from the trading panels
- **Step Lots** - the step of increasing the lot when clicking in the trading panel on the chart
- \* **Order Distance** - distance for pending orders from the current price
- **MagicNumber** - unique magic number of the EA. When installing the program on different charts and on the same tool, you need to change the Magic Number so that there is no program conflict. Order tracking - when -1 all orders in the terminal, 0 only manual, >0 only your own or orders of another adviser
- \* **Slippage** - slippage (deviation from the current price)
- **Order Arrow** - displays terminal icons when opening, closing, or modifying orders
- **Sound** - enabling / disabling audio signals

### Orders Control Settings

- \* **Stop Loss** - the default starting stop loss, which can be changed manually on the chart by dragging the line with the mouse
- \* **Take Profit** - the starting take profit by default, you can change it manually on the chart by dragging the line with the mouse
- \* **Breakeven** - the distance to the breakeven
- \* **Breakeven Step** - the minimal profit with the installation of breakeven
- \* **Trailing Stop** - pulling the stop loss behind the price to the profitable side
- **Button Size** - the size of the order management button
- **Button Stop Loss** - enabling / disabling the stop loss button
- **Button Take Profit** - enable / disable the take profit button
- **Button Breakeven** - enabling / disabling the breakeven button
- **Button Trailing Stop** - enabling / disabling the trailing stop button
- **Button Time Close** - enables / disables the button for closing/deleting an order by time
- **Button Info** - enabling / disabling the full order information button
- **Edit Field Lots Close** - enabling / disabling the lot editing field for partial order closing
- **Vertical Line Level** - enable / disable vertical take profit and stop loss lines
- **Default Stop Loss** - enabling / disabling stop loss setting when opening an order
- **Default Take Profit** - enabling / disabling the take profit setting when opening an order
- **Default Breakeven** - enabling / disabling breakeven setting when opening an order
- **Default Trailing Stop** - enabling / disabling the trailing stop setting when opening an order

- **Default Time Close** - enables / disables setting the time for closing / deleting an order when opening an order
- **Default Info** - enabling / disabling the display of a window with information about an open order

## Indicator Settings

### Session

- **Days** - the number of days for displaying sessions
- **Width Border** - border thickness
- **Asia Start** - start of the Asian session
- **Asia End** - end of the Asian session
- **Asia Color** - color of the Asian session block
- **Europe Start** - start of the European session
- **Europe End** - end of the European session
- **Europe Color** - the color of the European session block
- **USA Start** - the beginning of the American session
- **USA End** - end of the American session
- **USA Color** - color of the American session block

### Grid

- **Grid vertical step** - step of vertical lines
- **Grid vertical activ** - color of vertical control lines
- **Grid vertical deactiv** - color of vertical lines
- **Grid vertical style** - style of vertical lines
- **Grid vertical width** - the thickness of vertical lines
- **\* Gridhorizontalstep** - step of horizontal lines
- **Grid horizontal activ** - color of horizontal control lines
- **Grid horizontal deactiv** - color of horizontal lines
- **Grid horizontal style** - style for horizontal lines
- **Grid horizontal width** - the thickness of horizontal lines

### Alert

- **\* Line Distance** - distance for Alert lines
- **Line Time Color** - the color of the vertical signal line of the time signal
- **Line Upper Color** - the color of the signal horizontal line of the signal when the upper level is broken
- **Line Lower Color** - the color of the signal horizontal line of the signal when the lower level is broken

## Virtual Order Settings

- **\* Virtual Order Distance** - default distance for virtual pending orders

\* Dependence of the number of decimal places. In other words, if a 4-digit broker has a Take Profit of 50 points, then a 5-digit broker will have  $50 \cdot 10 = 500$  points.

Example: for a 5-digit broker, specify 500 in the settings for a 4-digit 50.

# VR-Stealth-Pro

Expert Advisor – das Handelspanel verbirgt Handelsebenen und wurde entwickelt, um den Handel des Händlers zu vereinfachen. Die Benutzeroberfläche des Expert Advisors ist intuitiv und einfach. Der EA verbirgt die Handelsstufen Take Profit, Stop Loss, Breakeven und Trailing Stop. Das Verstecken erfolgt durch Virtualisierung der Level auf dem Terminal des Händlers. Statt mit echten Levels arbeitet der Expert Advisor mit grafischen Objektlinien. Alle Handelsoperationen werden im Terminal des Händlers ausgeführt. Mit diesem Programm werden Aufträge mit der Maus und mit einem Klick geöffnet, geschlossen und geändert. Der Expert Advisor wurde entwickelt, um die Arbeitszeit des Händlers mit Handelspositionen zu minimieren. Im Gegensatz zu vielen anderen Programmen verfügt VR Stealth Pro über ein Handelspanel und ein Order Control Panel, jede Order hat ihr eigenes Panel. Das Programm kann mit allen Arten von Konten arbeiten (Demo, echte Konten, Strategietester).

## Vorteile

Handel auf echten Konten

Handel auf Demokonten

Testen manueller Handelsstrategien anhand der Historie im Strategietester

Setzen eines virtuellen Take-Profit und Stop-Loss

Installieren der virtuellen ohne Verlust.

Installieren eines virtuellen Trailing-Stops

Die Installation der Laufzeit von Pending- und Market-Orders.

Verwalten Sie Bestellungen direkt aus dem Chart

Öffnen/Schließen/Ändern von Aufträgen mit einem Klick

## Betriebsalgorithmus

Das Programm VR-Stealth-Pro wurde geschrieben, um die Handelsniveaus des Händlers zu schützen, der Autor des Programms, das mit einem Broker handelt, bemerkte die sogenannte "Absichtliche Zerstörung von Stopps". Das heißt, der Broker hat Stop-Loss um 1-5 Punkte ausgeschlagen und der Preis ging in die zuvor prognostizierte Richtung. Auch erfahrene Trader haben wiederholt über "Seltsames Verhalten des Preises" geschrieben, zum Beispiel für eine KAUF-Order wird TakeProfit auf den Preis von 1.30000 gesetzt, bzw. die Order muss geschlossen werden, wenn der Geldkurs gleich 1.30000 ist, aber in der Praxis kam es oft vor, dass der Geldkurs 1-2 Punkte nicht auf das Niveau von TakeProfit erreichte und der Briefkurs 100-400 Punkte weiter stieg. Normalerweise argumentieren Broker in solchen Situationen mit einem variablen Spread. Das heißt, der Broker sagt, dass der Marktspreid zu diesem Zeitpunkt 100-400 Punkte betrug. Das VR-Stealth-Pro-Programm wurde geschrieben, um Handelsniveaus zu verbergen. Wenn Sie den Verdacht haben, dass Ihr Broker unehrlich ist, hilft Ihnen dieser sachkundige Berater bei Ihrer Arbeit. Das Programm wird im geschlossenen Code kostenlos verteilt.

Im Kern ist VR Stealth Pro eine Lite-Version des VR Trade Panels

Stealth Pro-Berater

## Rentabilität

Der Berater führt keinen automatischen Handel durch, daher hängt die Rendite von den Kenntnissen und Fähigkeiten des Händlers ab.

## Empfehlungen

Wichtig: Das Programm funktioniert nicht im deaktivierten MetaTrader-Terminal. Das VR-Stealth-Pro-Programm läuft auf Ihrem MetaTrader 4-Terminal. Aufträge zum Schließen, Ändern, Löschen und Öffnen von Aufträgen werden von Ihrem Terminal gesendet. Auf dem Server des Brokers werden nur der Eröffnungspreis und der Preis der schwebenden Order gespeichert. Wenn Ihr MetaTrader 4-Terminal geschlossen oder vom Internet getrennt wird, bleiben Ihre Aufträge unbeobachtet. Aufträge zum Schließen oder Ändern werden nicht ausgeführt. Berücksichtigen Sie diese Informationen bei Ihrer Arbeit. Der Schlupfparameter muss berücksichtigt werden.

## Trade Panel-Einstellungen

Startlots – das anfängliche Lot für den Handel. Sie können es in den Handelspanels ändern

Step Lots - der Schritt zum Erhöhen des Lots, wenn Sie auf das Trading-Panel auf dem Chart klicken

\* Order Distance - Entfernung für Pending Orders vom aktuellen Preis

MagicNumber - einzigartige magische Zahl des EA. Wenn Sie das Programm auf verschiedenen Karten und auf demselben Tool installieren, müssen Sie die Magic Number ändern, damit kein Programmkonflikt entsteht. Auftragsverfolgung - wenn -1 alle Aufträge im Terminal, 0 nur manuell, >0 nur Ihre eigenen oder Aufträge eines anderen Beraters

\* Slippage - Slippage (Abweichung vom aktuellen Preis)

Auftragspfeil - zeigt Terminalsymbole beim Öffnen, Schließen oder Ändern von Aufträgen an

Ton - Audiosignale aktivieren/deaktivieren

## Einstellungen zur Auftragssteuerung

\* Stop Loss - der standardmäßige Start-Stop-Loss, der manuell auf dem Chart geändert werden kann, indem die Linie mit der Maus gezogen wird

\* Take Profit - der Start-Take Profit standardmäßig, Sie können ihn manuell auf dem Chart ändern, indem Sie die Linie mit der Maus ziehen

\* Breakeven - der Abstand zum Break-even

\* Breakeven Step - der minimale Gewinn bei der Installation von Breakeven

\* Trailing Stop - Ziehen des Stop-Loss hinter dem Preis auf die profitable Seite

Schaltflächengröße - die Größe der Bestellverwaltungsschaltfläche

Button Stop Loss - Aktivieren / Deaktivieren des Stop-Loss-Buttons

Button Take Profit - aktivieren / deaktivieren Sie den Take-Profit-Button

Schaltfläche Breakeven - Aktivieren / Deaktivieren der Breakeven-Schaltfläche

Taste Trailing Stop - Aktivieren / Deaktivieren der Taste Trailing Stop

Button Time Close - aktiviert/deaktiviert den Button zum Schließen/Löschen einer Order nach Zeit

Schaltfläche Info - Aktivieren / Deaktivieren der vollständigen Bestellinformationen

## Taste

Feld Lose bearbeiten bearbeiten - Aktivieren/Deaktivieren des Losbearbeitungsfelds für den Teilauftragsabschluss

Vertical Line Level - vertikale Take-Profit- und Stop-Loss-Linien aktivieren/deaktivieren

Standard-Stop-Loss - Aktivieren / Deaktivieren der Stop-Loss-Einstellung beim Öffnen einer Order

Default Take Profit - Aktivieren / Deaktivieren der Take-Profit-Einstellung beim Öffnen einer Order

Standard-Breakeven - Aktivieren / Deaktivieren der Break-Even-Einstellung beim Öffnen einer Order

Standard Trailing Stop - Aktivieren / Deaktivieren der Trailing Stop-Einstellung beim Öffnen einer Order

Default Time Close - aktiviert / deaktiviert das Einstellen der Zeit zum Schließen / Löschen einer Order beim Öffnen einer Order

Default Info - Aktivieren/Deaktivieren der Anzeige eines Fensters mit Informationen zu einem offenen Auftrag

## Anzeigeeinstellungen

Tage - die Anzahl der Tage für die Anzeige von Sitzungen

Breite Rand - Randdicke

Asia Start - Beginn der asiatischen Session

Asia End - Ende der asiatischen Sitzung

Asia Color - Farbe des asiatischen Sitzungsblocks

Europe Start - Start der europäischen Session

Europe End - Ende der europäischen Sitzung

Europafarbe - die Farbe des europäischen Sitzungsblocks

USA Start - der Beginn der amerikanischen Session

USA End - Ende der amerikanischen Session

USA Color - Farbe des amerikanischen Sitzungsblocks

## Netz

Raster vertikaler Schritt - Schritt der vertikalen Linien

Raster vertikal aktiv - Farbe der vertikalen Kontrolllinien

Raster vertikal deaktiviert - Farbe der vertikalen Linien

Raster vertikaler Stil - Stil der vertikalen Linien

Vertikale Breite des Rasters - die Dicke der vertikalen Linien

\* Gridhorizontalstep - Schritt der horizontalen Linien

Gitter horizontal aktiv - Farbe der horizontalen Kontrolllinien

Gitter horizontal deaktiviert - Farbe der horizontalen Linien

Raster horizontaler Stil - Stil für horizontale Linien

Horizontale Breite des Rasters - die Dicke der horizontalen Linien

## Alarm

\* Linienabstand - Entfernung für Warnlinien

Line Time Color - die Farbe der vertikalen Signallinie des Zeitsignals

Line Upper Color - die Farbe der horizontalen Signallinie des Signals, wenn der obere Pegel unterbrochen ist

Line Lower Color - die Farbe der horizontalen Signallinie des Signals, wenn der untere Pegel unterbrochen ist

## Einstellungen für virtuelle Bestellungen

\* Virtuelle Orderdistanz - Standarddistanz für virtuelle Pending Orders

\* Abhängigkeit von der Anzahl der Nachkommastellen. Mit anderen Worten, wenn ein 4-stelliger Broker einen Take-Profit von 50 Punkten hat, dann hat ein 5-stelliger Broker  $50 \cdot 10 = 500$  Punkte.

Beispiel: Für einen 5-stelligen Broker geben Sie 500 in den Einstellungen für eine 4-stellige 50 ein.